
Zápis z 6. zasedání KOMISE PRO SPORT, SPOLKY A VOLNÝ ČAS 

konaného dne 10. 02. 2020 

Účastníci: viz prezenční listina 

Jednání zahájila Mgr. Hana Urbanová v 17:30, přivítala všechny přítomné členy. 

 

Program: 

1. Dotační program MČ Praha 22 na podporu sportovní činnosti neziskových 

organizací pro rok 2020 - dotazy, připomínky. 

 

 
Tomáš Kaněra - se dotázal, zda při podání žádosti o dotaci na podporu sportovní činnosti musí být 

všichni členové registrovaní?  

Viz. odstavec z dotačního programu /Způsobilým žadatelem o dotaci je nestátní nezisková organizace 

s právní subjektivitou, která na území MČ Praha 22 dlouhodobě (minimálně 2 roky) zajišťuje sportovní 

činnost. Sportovní činnost musí být žadatelem zajišťována na základě registrace, umožňující přesné 

stanovení registrovaných členů, ze kterého je možné určit počet registrované mládeže/  

Podávali jsme žádost o dotaci na MHMP z dotačního programu na sport, a tady je nutná registrace 

každého člena. Pokud se tedy jedná o neregistrované členy nelze žádat z dotace na sport. 

Bc. Hana Vagenknechtová -  budeme pořádat sportovní den, ale nemáme registraci z jakého typu 

dotace žádat? 

Štěpán Zmátlo -  Oproti roku 2019 jsme v dotačních programech navýšili finanční prostředky o 

500.000,-. Co se týká způsobu podávání žádostí: tak např. pro Fotbal žádat – z Dotačního programu 

na podporu sportovní činnosti a např. akci Pálení Čarodějnic – z dotačního programu pro podporu 

kulturních a společenských aktivit, přestože obě akce pořádá stejný subjekt. 

Ing. Urszula Bebarová – Musí být veškeré dokumenty a identifikační údaje přiloženy znovu, nebo stačí 

ty, co jsme dávali minulý rok?  

Štěpán Zmátlo - Identifikační údaje stačí vyplnit jen jednou v rámci jednoho dotačního programu (viz. 

formulář žádosti). Žádosti mohou být podány jak na činnost organizace, tak na jednotlivé akce. V 

odůvodněných případech i z části na sportovní vybavení. Na stránkách MČ Praha 22 naleznete 

všechny vypsané dotační programy odkaz zde: https://www.praha22.cz/volny-cas/neziskove-

organizace/granty-a-dotace/?ftresult=dotace  

p. RP – Jaká je maximální možná částka dotace na reprezentaci? 

Štěpán Zmátlo - Maximální výše dotace poskytnutá městskou částí Praha 22 pro jednotlivce nebo 

jednu organizaci z dotačního programu na reprezentaci je stanovena ve výši 20 000,- Kč. 

Stanislav Paseka – budeme pořádat 14. 3. 2020 přebor ČR ve florbale (tělocvična ZŠ U Obory, 

Vachkova 630) a byli bychom rádi, kdyby mohl přijít pana starosta nebo někdo z radních předat ceny 

cca v 15 hod. 

Dále pak ještě v těchto dvou termínech 24. 5. 2020 a 28. 5. 2020. Místo zatím nevíme, ale plánujeme 

buď v Lidovém domě, nebo v tělocvičně Vachkova. 

Veronika Línková – pan starosta pokud bude moci, jistě rád přijde, nebo pověří někoho z radních. 

Bylo by dobré napsat emailem upřesnění: co se koná, kde, kdy a v kolik hodin by se měl dotyčný 

dostavit. 

https://www.praha22.cz/volny-cas/neziskove-organizace/granty-a-dotace/?ftresult=dotace
https://www.praha22.cz/volny-cas/neziskove-organizace/granty-a-dotace/?ftresult=dotace


Mgr. Hana Urbanová – zahájila diskusi: 

Stanislav Paseka – Jak to vypadá s multifunkční sportovní halou?  

Štěpán Zmátlo – Stavět se bude, projekt máme hotový. Nyní žádáme o sloučené ÚR a SP. Nebude 

však jednoduché získat na tuto stavbu finance, ale je to pro nás priorita. Bohužel dotační programy, 

které doposud běžely přes MŠMT skončily. Nově od 1.1.2020 má tyto programy vypisovat Národní 

sportovní agentura. Bohužel doposud žádné zatím nevypsala. Věci, které doposud platily a dle nich 

jsme financování stavby plánovali, tak najednou neplatí a neví se co bude. 

Bc. Hana Vagenknechtová – Získali jsme dotaci z MHMP 35.000,- na Zabíjačkové hody, ale nesmíme 

finance použít na občerstvení, takže zatím nevíme jak to vyúčtujeme. 

Žádali jsme o dotaci na přístřešek od nadace VIA, jeho možná výstavba byla schválena na 30. zasedání 

RMČ dne 22. 1. 2020. 

Chtěli bychom poděkovat Mgr. Kateřině Erbsové za zajištění 2 stanů, a ověřit zda jsou stany určeny 

jen pro naše spolky (Spolek občanů Hájku a spolku Naše Pitkovice), nebo se mohou půjčovat i 

někomu jinému? 

Štěpán Zmátlo - Klubovna v Hájku by měla vzniknout na podzim 2021. Ale nejprve musíme vybrat 

vhodný pozemek. Původně plánované umístění klubovny u dětského hřiště se ukazuje jako 

nevhodné. S klubovnou v Pitkovicích je počítáno v rámci výstavby Polyfunkčního domu také na 

podzim roku 2021. 

Mgr. Veronika Špalková Kuželová - všechny pozvala na dětský karneval konaný v sobotu 15. 2. 2020 

od 15:00. a na premiéru divadelní hry „Dámská šatna“ konanou 16. 2. 2020 od 19:30. 

Štěpán Zmátlo – poděkoval všem spolkům za jejich činnost a zdůraznil, že jejich práce je pro obec 

velkým přínosem. 

Mgr. Hana Urbanová – dala hlasovat o termínu dalšího zasedání komise, všichni přítomní se shodli na 

termínu 18. 5 2020 od 17:30.  

Poděkovala všem přítomným za účast a ukončila zasedání v 18:30 hod. 

Nezodpovězené dotazy na Mgr. Kateřinu Erbsovou 

- při podání žádosti o dotaci na podporu sportovní činnosti musí být všichni členové registrovaní? 

Odpověď: Nemusí být registrovaní, ale komise bude přihlížet k tomu pokud budou. Toto se nemění, 

je to stejné jako v loňském roce. 

- jsou pořízené stany určeny jen pro naše spolky (Spolek občanů Hájku a spolku Naše Pitkovice), nebo 

se mohou půjčovat i někomu jinému? Odpověď: Nové stany slouží výlučně pro potřeby těchto dvou 

spolků, nelze je půjčovat soukromým osobám. Po dohodě s MČ může spolek zapůjčit stan i jinému 

spolku na akci v MČ Praha 22. Stany zůstanou ve vlastnictví MČ.  

 

 

Zapsala: Veronika Línková - tajemnice 

 

Souhlasí: Mgr. Hana Urbanová - předsedkyně 

 
 


